

中国赴波兰、捷克、罗马尼亚贸易投资促进团  
Chinese Business Delegation to Poland, Czech and Romania for  
Promotion of Trade and Investment

企业名录  
Company Profiles

机电商会  
CCCME  
2014年5月  
May, 2014

## 目录 Table of Contents

中国机电产品进出口商会 .....	3
China Chamber of Commerce for Import and Export of Machinery & Electronic Products .....	4
中国水利水电第七工程局有限公司 .....	5
COMPANY PROFILE – SINOHYDRO BUREAU 7 CO.,LTD .....	5
中冶焦耐工程技术有限公司 .....	6
ACRE Coking & Refractory Engineering Consulting Corporation, MCC.....	6
中国水电建设集团国际工程有限公司 .....	7
SINOHYDRO .....	7
中国石油技术开发公司 .....	8
China Petroleum Technology & Development Corporation .....	8
中国煤炭科工集团有限公司 .....	9
China Coal Technology & Engineering Group Corp .....	9
国家电网公司 .....	11
State Grid Corporation of China .....	11
徐州工程机械集团 .....	12
Xuzhou Construction Machinery Group(XCMG) .....	12
上海电气电站集团 .....	14
Shanghai Electric Group CO., LTD. ....	14
哈尔滨电气国际工程有限责任公司 .....	15
Harbin Electric International Company Limited.....	15
中国机械进出口集团公司 .....	16
中国有色金属建设股份有限公司 .....	18
天津七一二通信广播有限公司 .....	19
Tianjin 712 Communication & Broadcasting Co.,Ltd. ....	19
石家庄八五零电子有限公司 .....	20
Shi Jiazhuang Eight -Five -Zero Electronic Co. Ltd.....	20
南车青岛四方机车车辆股份有限公司 .....	21

# 中国机电产品进出口商会

中国机电产品进出口商会是中国机械和电子进出口领域最大、最有影响力的商会，现有近 8000 家会员企业。机电商会下设 19 个专业分会，覆盖了信息产品、电子元器件、航空航天产品、家电、汽车、电力设备、机床工具、工程农机、铁路装备、仪器仪表、船舶、石化设备等专业领域，中国机电产品进出口商会的主要职能如下：

1、参与行业的政策制定。根据行业和企业的发展情况，向政府提出政策建议，影响并参与行业有关政策的制定。

2、进出口贸易促进。通过举办专业展会、组织企业参加境内外展览、组织中外企业家洽谈会等方式，搭建进出口促进平台。

3、维护行业进出口秩序。加强企业自律和行业互律，避免各种不正当竞争行为，营造公平竞争的行业环境，促进行业发展。

4、为行业提供法律支持。组织企业应对各种反倾销、反补贴、特保等案件，维护行业和企业利益。

5、代表行业开展国际交往。与各国同行组织加强合作，开展各种交流与对话活动，以合作促共赢。

## **China Chamber of Commerce for Import and Export of Machinery & Electronic Products**

As the largest and the most influential chamber of commerce in the machinery and electronics sector of China, China Chamber of Commerce for Imp. & Exp. of Machinery & Electronic Products (CCCME) has nearly 8000 member enterprises currently and 19 professional branches covering a large of industries including IT, electronic components, aviation & space industry, home appliances, automobile, electric equipment, machine tool, engineering & agricultural machine, railway equipment, meters & instruments, shipbuilding, petro-chemical equipment, etc. The main functions of CCCME are as follows:

1. Participate in the policy-making of industry. The chamber of commerce proposes policy recommendations to the government and participates in the working out of policies related to the industry;

2. Import and export promotion. The chamber of commerce sets up import and export promotion platform for its members by holding professional exhibitions, organizing its members to attend expositions inside and outside China and hosting face-to-face business talks between its member and their foreign counterparts;

3. Safeguard the order of import and export. The chamber of commerce creates an industrial environment for fair competition and promotes the development of the industry by enhancing its self-disciplinary function in the industry and cracking down unfair competition events;

4. Provide legal support for the industry. The chamber of commerce organizes its members to cope with antidumping, anti-subsidy and special protection measures cases and protect the interests of the industry and its members;

5. Conduct international exchanges on behalf of China's machinery and electronic industry. The chamber of commerce performs cooperation with its foreign counterparts and realizes win-win goals of the chamber by carrying out different exchanges and dialogues.

Add: F9, Building 12, Panjiayuan Nanli, Chaoyang District, Beijing, China  
北京市朝阳区潘家园南里 12 号楼 9 层  
Tel: +86-10-58280863  
Fax: +86-10-58280860  
Website: [www.cccme.org.cn](http://www.cccme.org.cn)

# 中国水利水电第七工程局有限公司

中国水利水电第七工程局有限公司(以下简称公司)成立于1965年,现为世界500强的中国电建集团骨干成员企业,注册资本11.79亿元人民币,企业总资产近两百亿元,总部位于四川成都。公司现有员工1.47万人,含专业技术人才约1万人。公司拥有大中型施工设备6000多台(套)。

近五十年来,公司面向全国、走向世界,跨越发展,现已发展成为集工程设计、施工、科研、投资、安装、运行、维修、机械设备制造与加工等多产业于一体的大型中央骨干企业。公司取得了水利水电工程、市政公用工程、公路工程、电力工程、铁路工程等10余项特级和一级专业总承包资质,并取得了对外经营和贸易权。公司通过了ISO9001:2008标准质量管理体系、ISO14001:2004标准环境管理体系、GB/T28001:2011标准职业健康安全管理体系认证,ISO3834-2国际焊接体系认证。

## COMPANY PROFILE – SINOHYDRO BUREAU 7 CO.,LTD

Founded in 1965 and headquartered in Chengdu Municipal City of Sichuan Province, SINOHYDRO BUREAU 7 CO.,LTD (SINOHYDRO B7) is one of the leading subsidiary of POWERCHINA, a corporation ranked 354th among Fortune Global 500 in the year 2013. SINOHYDRO B7 has a registered capital of CNY 1.179 billion, total asset up to CNY 20 billion, 14,700 personnel including about 10,000 of senior and intermediate professional levels and more than 6000 sets of equipment.

Fifty years of domestic and overseas development and expansion has brought SINOHYDRO B7 as a global company diversifying in design, engineering, science research, financing, operation, construction, power generation and selling, installation and maintenance of hydropower units, manufacture of plants and machineries, etc. SINOHYDRO B7 is multi-qualified and has been awarded teens of top-grade or 1st grade qualifications for general contracting water conservancy and hydropower projects, municipal public projects, building projects and M&E installation projects, road projects and power engineering projects, and import and export as well. SINOHYDRO B7 is committed to harmonious business development, has been granted the certifications of ISO9001:2008 Quality Management System, ISO/14001:2004 Environment Management System and GB/T28001: 2001 Occupational Health and Safety Management System, ISO3834-2 International Welding System.

Tel: +86-28- 83312731

Fax: +86- 28-83316830

Website: <http://7j.sinogydro.com>

Email: 87912005@163.com

Contact: Mr. Ye Lianqi

# 中冶焦耐工程技术有限公司

中冶焦耐工程技术有限公司 ( 简称 ACRE ) 隶属于中国冶金科工集团 ( MCC ), 是一家以设计、采购、施工提供交钥匙工程总承包服务为主业的大型国际化工程公司, ACRE 是中国唯一一家专门从事焦化耐火材料行业的工程公司, 按照人力资源、年营业收入、设计的焦炉数量, ACRE 在世界上排名第一。

除了中国市场上的 350 多个焦化厂和 200 多个耐火材料厂之外, ACRE 还以设计和总承包方式完成了南非、巴西、伊朗、日本、印度、土耳其、哈萨克斯坦、越南等国家的多个焦化项目, 并以先进的技术和良好的服务获得了业主的高度评价。

希望洽谈领域: 在煤处理、炼焦、干法熄焦、煤气净化、活性石灰、焦油加工以及相关的辅助技术领域的工程咨询、工程设计、工程总承包 ( EPS、EPC )。

## **ACRE Coking & Refractory Engineering Consulting Corporation, MCC**

As an share-holding company under China Metallurgical Group Corporation(MCC) which is a famous contractor in the world, ACRE Coking & Refractory Engineering Consulting Corporation, MCC (ACRE for short) is an international large—scale corporation to provide engineering technology as by major business on conducting turn-key project - engineering, procurement and construction(EPC). ACRE is a unique specialized corporation majored in coking and refractory fields in China. ACRE is ranked first place in the same trade world in term of human resources, annual income and number of coke oven designed or EPC each year Except over 350 Coke Making Plants and 200 Lime Calcining Plants in China, ACRE has also undertaken the design and/or general contracting of coke oven battery & by-product plant projects in overseas countries such as South Africa, Brazil, Iran, Japan, India, Turkey, Kazakhstan, Vietnam and enjoy appreciation of the clients for his good technology and better service.

Fields of Interest: Consulting, Engineering, Technological service, Contracting (EPS, EPC) in Coking-coal preparation, Coke making, Coke Oven Gas treatment, Coke Dry Quenching, Lime Calcining, Tar Processing and relevant auxiliary technology fields. etc.

Add: No.128 Gaoneng Street, Qixianling, Dalian High-tech Industry Zone, Dalian, Liaoning, China

Tel: +86-411-82460386

辽宁省大连市高新区七贤岭高能街 128 号

Fax: +86-411-82460379

Website: [www.acre.com.cn](http://www.acre.com.cn)

Email: [hefei@acre.com.cn](mailto:hefei@acre.com.cn)

Contact: Mr. He Fei

# 中国水电建设集团国际工程有限公司

中国水电建设集团国际工程有限公司(简称“国际公司”),是中国电建旗下国际业务的领军子企业,是SINOHYDRO(中国水电)品牌的持有、维护和管理者,是管理型国际著名承包商,全球水电开发建设的领导者,业务覆盖基础设施各领域。

国际公司由中国水利水电建设集团公司于2004年12月28日控股出资组建,目前注册资本金人民币40亿元。经过不懈努力,国际公司引领中国水电逐步成为国际知名的行业品牌。2013年,中国水电海外营业收入约人民币263亿元;在ENR全球最大国际工程承包商排名第14位;在商务部对外承包工程企业新签合同额和营业额排名中,双列第4位。

至今,国际公司共有员工460人,设有5个区域总部,在84个国家设有113个驻外机构,在72个国家有在建项目486个,业务覆盖能源、水务、交通、矿产、房建等各领域,在建项目合同总额超过425亿美元。

## SINOHYDRO

Founded in the early 1950s, SINOHYDRO is originally well known as China's first brand in hydropower construction, responsible for 65% of the large- and medium-scale hydropower stations in the country. However, after 60 years of expansion and development, SINOHYDRO has become a global enterprise, running diversified businesses from water conservancy and hydropower construction to project financing, design, implementation and operation in almost all kinds of infrastructures such as power, transportation, civil work, mining and real estate. In September 2011, SINOHYDRO became one of the member enterprises of Power Construction Corporation of China(POWERCHINA).

SINOHYDRO has 12 holdings and 20 wholly owned subsidiaries based in China (see Structure). We have 5 regional offices abroad in Asia/Pacific, Africa, America, Eurasia and West Asia/North Africa (see Global Network) to supervise market development of 113 overseas offices in 84 countries. The dynamic system ensures that SINOHYDRO can provide clients with best-quality one-stop service from project consultancy, financing, survey, design and engineering to construction, fabrication, installation and operation.

The recent decade has witnessed SINOHYDRO's rapid growth in business revenue, asset volume and asset structure diversification (see Key Figures). Employing 130,000 people, the 2012 annual business revenue is approximately USD 20.4 billion, of which 25% is generated overseas. Currently, SINOHYDRO has 486 international projects under construction in more than 70 countries, with total contract value of nearly USD 42 billion. On the latest ENR lists of Top 250 global contractors and Top 250 international contractors, SINOHYDRO is ranked No.14 and No.20, respectively.

Address: No.22 Che Gongzhuang West Road, Haidian District, Beijing, China 100048  
E-mail: intl@sinohydro.com

# 中国石油技术开发公司

中国石油技术开发公司 ( 英文缩写 CPTDC ) 是中国石油天然气集团公司 ( 英文缩写 CNPC ) 的全资子公司，专门从事石油装备制造产品出口业务，是集团公司海外项目物资装备的供应主体。公司 1987 年成立，1992 年开始从事石油物资装备出口业务，目前已将产品出口到全球 79 个国家和地区，2013 年签约规模达到 52.8 亿美元，出口业绩连年在央企名列前茅，已成为中国最大的石油石化物资装备专业化国际贸易公司。

**希望洽谈领域：** 石油物资装备

## **China Petroleum Technology & Development Corporation**

China Petroleum Technology & Development Corporation (CPTDC) is a wholly-owned subsidiary of China National Petroleum Corporation (CNPC). It engages in the export of the petroleum equipment and materials and provides materials and equipment for CNPC's overseas projects. Established in 1987, CPTDC has started the export business of petroleum materials and equipment since 1992. Boasting an annual contract value of over 5 billion USD, CPTDC has provided its products and services to 78 countries and regions across the globe. CPTDC's export performance has come out top in central enterprises in successive years and it has been acknowledged as China's largest supplier of petroleum and petrochemical materials and equipment to the world market.

Fields of Interest: petroleum equipment and materials

Add: Taiyanggong Jinxingyuan No.8, Chao Yang District, Beijing, 100028, China

TEL: +86-10-6359-1745

Email: lyh@cptdc.cnpc.com.cn



# 中国煤炭科工集团有限公司

中国煤炭科工集团有限公司(以下简称中国煤炭科工)是经国务院批准,由中煤国际工程设计研究总院、煤炭科学研究总院两家中央企业于2008年4月合并组建,是国务院国有资产监督管理委员会直接监管的中央企业。注册资本35亿元。中国煤炭科工拥有21家二级子企业(含1家高科技上市公司—天地科技股份有限公司),分布于北京、上海、重庆、西安、太原、杭州、武汉、沈阳、南京等10多个中心城市,地理资源优势明显。

中国煤炭科工拥有工程总承包及工程设计、勘察、监理等十数项甲级资质;建设有24个煤炭工业重点实验室和7个国家级、6个行业级质量监督检验测试中心,国家煤矿安全技术工程研究中心等4个国家级工程技术研究中心以及国家矿用产品安全标志办公室等机构;5个博士后科研工作站、2个博士学位授权点、8个硕士学位授权点。系国际采矿大会组委会等10多个国际学术组织的成员单位,与20多个国家的100多个机构建立了长期合作关系,在国际上享有崇高声誉。截至2012年底,资产总额达354亿元,2012年实现营业收入348亿元。

希望洽谈领域: 煤炭工程、煤炭机械

## China Coal Technology & Engineering Group Corp

China Coal Technology & Engineering Group Corp (here-in-after referred to as CCTEG) has been established for more than 50 years and directly managed by the State-owned Assets Supervision and Administration Commission of the State Council. CCTEG has undertaken most important coal mine development projects in China and become the backbone in the coal industry in China. Under CCTEG, there are 19 wholly-owned subsidiaries and one high-tech listed company, respectively located in more than 10 big cities in China like Beijing, Shanghai, Xian and Chongqing, etc.

Integrating engineering, general contracting with scientific research and manufacturing of high-tech equipment, CCTEG has become a unique comprehensive group company in the world. Its business covers every discipline of the coal industry, from geological exploration, resource assessment, survey, engineering, consultancy, engineering contracting, manufacturing of mining machinery, coal machinery and safety machinery, research & development of coal engineering technology and equipment, to operation management service of coal mine production and maintenance services, etc.

Besides the engineering services, CCTEG has also completed more than 70% of key scientific and technological research projects of coal industry in China, obtained more than 6000 national or provincial level scientific and technological rewards. With full independent developing and manufacturing capabilities, CCTEG has become the leading enterprise with series of independent intellectual property rights as well as critical equipment provider with the largest production scale.

Address: Coal Tower, Hepingjie District 13, Chaoyang, Beijing, China  
Tel : 0086 10 84263589/3258

Fax: 0086 10 84263239  
Post Code: 100013  
E-mail: [dic@ccteg.cn](mailto:dic@ccteg.cn)  
Website: [www.ccteg.cn](http://www.ccteg.cn)

# 国家电网公司

国家电网公司成立于 2002 年 12 月 29 日，是经国务院同意进行国家授权投资的机构和控股公司的试点单位，以建设和运营电网为核心业务，承担着保障更安全、更经济、更清洁、可持续发展的电力供应的基本使命，经营区域覆盖全国 26 个省（自治区、直辖市），覆盖国土面积的 88%，供电人口超过 11 亿人，公司用工总量超过 186 万人。公司在菲律宾、巴西、葡萄牙、澳大利亚等国家和地区开展业务。2012 年，公司名列《财富》世界企业 500 强第 7 位，是全球最大的公用事业企业。

## **State Grid Corporation of China**

SGCC was established on December 29th, 2002. It is a government-owned enterprise approved by the State Council to conduct government authorized investment activities. SGCC was ranked the 8th in the Fortune Global 500 in 2010, seven ranks higher than 2009, and is the largest utility in the world.

The mission of the company is to provide safe, economical, clean and sustainable electric power for social and economic development. The company's core businesses are the construction and operation of power network that covers 26 provinces, autonomous regions and municipalities. Its service area represents 88% of the national territory, supported by more than 1,500,000 employees to serve a population of over one billion.

ADD: No. 86, West Chang'an Street, Xicheng District, Beijing City

Postal Code: 100031

Web site: [www.sgcc.com.cn](http://www.sgcc.com.cn)

E\_mail: [sgcc-info@sgcc.com.cn](mailto:sgcc-info@sgcc.com.cn)

# 徐州工程机械集团

徐工集团成立于 1989 年 7 月,成立 23 年来始终保持中国工程机械行业排头兵的地位,目前位居世界工程机械行业第 7 位,中国 500 强企业第 123 位,中国制造业 500 强第 53 位,是中国工程机械行业规模最大、产品品种与系列最齐全、最具竞争力和影响力的大型企业集团。

徐工集团建立了以国家级技术中心和江苏徐州工程机械研究院为核心的研发体系,徐工技术中心在国家企业技术中心评价中持续名列工程机械行业首位,被国家发改委、科技部等五部委联合授予“国家技术中心成就奖”。建立了覆盖全国的营销网络,100 多个国外徐工代理商为全球用户提供全方位营销服务,徐工产品已销售到世界 140 多个国家和地区。9 类主机和 3 类关键零部件市场占有率居国内第 1 位。5 类主机出口量和出口总额持续位居国内行业第 1 位。

## **Xuzhou Construction Machinery Group(XCMG)**

Since foundation in March 1989, XCMG has always kept its vanguard role in Chinese construction machinery industry for 24 years. At present, it ranks 5th in world construction machinery industry, 122nd among Top 500 Chinese enterprises, 49th among Top 100 enterprises in Chinese manufacturing industry, and 2th among Top 100 enterprises in Chinese machine-building industry, being a large enterprise group with the largest scale, the most complete product type and series, and the highest competitiveness and influence in Chinese construction machinery industry.

XCMG has paid attention to technical innovation by establishing a R&D system with a nation-level technology center (“XCMG Technology Center”) and Jiangsu Xuzhou Construction Machinery Research Institute (“XCMG Research Institute”) as the core, and the XCMG technology center has ranked 1st in the industry consecutively in the evaluation by National Enterprise Technology Center.

XCMG has established a marketing network covering the whole nation, and over 280 XCMG overseas agents have been set up to provide global users with all-round marketing service, so that XCMG products have been exported to 159 countries and regions around the world. Its export exceeded USD 1.36 billion in 2012, and it has kept its first place in terms of exports in the industry for 24 consecutive years. At present, the market share of 9 types of main engines and 3 types of key basic spare parts ranks 1st in China; export quantity and gross exports of 5 types of main engines ranks 1st in domestic industry consecutively; sales volume of automobile crane and large-tonnage roller ranks 1st globally.

Add: No.1 Tuolanshan Road, Xuzhou Economic Development Zone, Jiangsu, P. R. China

江苏省徐州市经济开发区驮蓝山路 1 号

Tel: +86-516-87739271

Fax: +86-516-87739230  
Website: [www.xcmg.com](http://www.xcmg.com)  
Email: [pengld@xcmg.com](mailto:pengld@xcmg.com)  
Contact: Mr. Peng Lidong

# 上海电气电站集团

上海电气集团股份有限公司是上海电气(集团)总公司控股的“A+H”上市公司,是中国最大的综合性装备制造业集团之一。集团旗下有电站、输配电、轨道交通、机电一体化、机床、环保、电梯、印刷机械等多个产业集团。电站工程总承包业务为最大业务板块——电站集团下的业务之一,是集团近年来主要出口形式。

电站板块的汽轮机、发电机、电站锅炉、电站辅机等产品,经过引进技术、合作开发、合资经营和消化、吸收、科研攻关、自主开发,具有了世界先进水平的自主知识产权。主导产品:1000MW、600MW、300MW 等级火力发电和核能发电设备。主要产品:各种规格的火力发电机组,水力发电设备,风力发电设备,脱硫、脱硝设备,各类电站辅机及交直流电动机等。创新产品:1000MW 级以上核电机组、燃气轮机、联合循环机组、2MW 风机等。

希望洽谈领域: 热电站项目总承包或供货,风电项目,电站环保项目

## **Shanghai Electric Group CO., LTD.**

Shanghai Electric Group Company Limited (“Shanghai Electric”), as an “A+H” listed company controlled by Shanghai Electric (Group) Corporation, is one of the largest comprehensive equipment manufacturing conglomerates in China. Shanghai Electric focuses on low-carbon economy and the core businesses are in the areas of high efficiency and clean energy, new energy, industrial equipments and Industry services. Its products include 1000MW, 600MW, 300MW class thermal generator equipments, nuclear power equipments, wind turbines, heavy-duty equipments, power transmission and distribution equipments, elevators, printing & package machinery, machine tools, etc.

Fields of Interest: EPC or Supply for thermal power plant, wind mill, power plant environmental protection services

Add: No .188, linchun Rd., Shanghai, China

中国上海市临春路 188 号 (201199)

Tel: +86-21-34059888

Fax: +86-21-54832039

Website: <http://www.shanghai-electric.com>

Email: [yulw@shanghai-electric.com](mailto:yulw@shanghai-electric.com)

Contact: Ms. Liwen Yu

# 哈尔滨电气国际工程有限责任公司

哈尔滨电气国际工程有限责任公司(中文简称“哈电国际”)是中国大型电力工程总承包和机电成套设备出口的龙头企业,主营火电站、水电站、联合循环电站工程的总承包和设备成套业务,并可承建与电站相关的输变电设施和公用设施,为电厂提供完善专业的售后服务。

二十多年来,哈电国际以先进的技术、精细化的管理、完善的服务,在巴基斯坦、菲律宾、越南、孟加拉、柬埔寨、伊朗、苏丹、印度、印度尼西亚、土耳其等 20 多个国家和地区承建大型电站交钥匙工程或提供电站成套设备,总装机近两千万千瓦,输变电线路超过 2000 公里,已成长为中国大型发电设备自营出口和电站工程总承包的骨干企业、世界最重要的国际承包商之一,多年来,哈电国际一直荣膺全球最大 225 家国际承包商榜单。

## **Harbin Electric International Company Limited**

Harbin Electric International Company Limited (abbreviation “HEI”) is china’s leading large-scale enterprise in power project contracting and exporting of power equipment. HEI is primarily engaged in the supply of complete sets of equipment, the undertaking of EPC project, and the construction of relative substation, transmission lines, and other utilities in the area of thermal power plants, hydroelectric, and combined-cycle power plant projects. HEI also provided comprehensive professional after-sale service for the power plant.

In the last two decades and more, HEI with advanced technology, exemplary management and outstanding service, has provided complete sets of power equipment or built large power stations on turnkey basis in more than 20 countries such as Pakistan, Philippines, Vietnam, Bangladesh, Cambodia, Iran, Sudan, India, Indonesia, and Turkey, with total installed capacity of nearly 20000MW, more than 2,000 miles transmission line. HEI has grown into the key enterprise for the export of large power generation equipment and power plant general contracting in China and has become one of the most important international contractors in the world. It has been recognized in the list of ENR as one of the world’s top 225 international contractors for many years.

Target field/industry: Power Generating Unit

Add: No.39 Sandadongli Road,Xiangfang Dist., Harbin, China. 150040

哈尔滨市香坊区三大动力路 39 号 邮编: 150040

Tel: +86-451- 82136688

Fax: +86-451-82135566

Website: <http://www.chinahpe.com>

Email: [hpe@hpechina.com](mailto:hpe@hpechina.com)

# 中国机械进出口集团公司

中国机械进出口（集团）有限公司（简称“中机公司”）成立于 1950 年，1998 年成为中央直接管理的国有重要骨干企业中国通用技术(集团)控股有限责任公司的全资子公司，是新中国最早的以经营机电产品进出口贸易和国际工程承包业务为主的大型国有外贸公司，自成立至今累计完成经营总额逾千亿美元。2004 年以来，中机公司连续进入全球最大 225 家国际承包商行列。

目前，中机公司是中国重要的国际工程承包商、项目管理商和汽车供应链综合服务商，主营业务包括国际工程承包和大型成套设备出口、国内贸易与工程、汽车营销等板块，业务基础雄厚、资质齐全、品牌信誉卓著，在能源、交通、建材、轻工等领域具有市场竞争优势，在国内外享有广泛盛誉。中机公司与世界 160 余个国家和地区的工商界、金融界建立了广泛联系，与国内政府部门、金融机构、工业企业建立了牢固的合作关系。凭借较强的商务集成能力和资源整合能力，中机公司可为客户提供集市场开发、商务服务、融资安排、关键装备制造、工程设计与施工、技术服务与咨询等全过程、一体化的解决方案。

## **China National Machinery Import & Export Corporation**

China National Machinery Import & Export Corporation (referred to as “CMC”) was established in 1950, and in 1998 it became a wholly owned subsidiary of China General Technology (Group) Holding Ltd., a key state-owned enterprise under direct supervision of central government. As New China’s first large-scale state-owned foreign trade company specialized in import and export of mechanical and electrical products as well as international engineering contracting business, it has realized a total business turnover of more than \$100 billion since its inception. Since 2004, CMC has continuously ranked among the world’s largest 225 international contractors.

Currently, CMC is an important international engineering contractor, project management contractor, and automotive supply chain service provider; whose main business covers international project contracting and large complete equipment exports, domestic trade and engineering, automotive marketing, and other sectors. With a strong business foundation, complete qualification and reputable brand, it has market competitive advantages in energy, transportation, building materials, light industry and other areas, and it enjoys extensive reputation both at home and abroad. CMC has had extensive contacts with business sectors and financial sectors in more than 160 countries and regions in the world. It also established strong cooperative relationships with domestic government agencies, financial institutions and industrial enterprises. With strong business integration and resources integration capabilities, CMC can provide customers with whole-process and integrated solutions to market development, business services, financing arrangements, key equipment manufacturing, engineering design and construction, technical services and consulting, etc.



Add: No.1(W) Fuchengmenwai Avenue, Beijing 100037, China  
Tel :0086-10-68991188,  
Fax:0086-10-68991000

# 中国有色金属建设股份有限公司

中国有色金属建设股份有限公司（英文缩写 NFC，简称中色股份）1983 年经国务院批准成立，主要从事国际工程承包和有色金属矿业资源开发。

中色股份是国际大型技术管理型企业，公司的业务领域已经覆盖了设计、技术咨询、成套设备供货，施工安装、技术服务、试车投产、人员培训等有色金属工业的全过程。公司先后在伊朗、赞比亚、蒙古、哈萨克斯坦等国承接了有色金属领域的很多重点项目，多次作为总承包商完成政府间合作重点项目，在国际有色金属市场上建立了良好的声誉，几度被国际工程权威杂志《美国工程记录》评选为“全球 225 家承包商”和“国际设计公司 200 强”

希望洽谈领域：矿业、冶炼、稀土、能源电力

## **China Nonferrous Metal Industry's Foreign Engineering and Construction Co., Ltd.**

Since the establishment of China Nonferrous Metal Industry's Foreign Engineering and Construction Co., Ltd. (NFC in short) in 1983 upon the approval by the State Council, NFC has committed itself to project contracting and nonferrous metal resources exploitation in global market. As a large international environmental friendly enterprise with scientific management system, high qualified engineers and representative offices worldwide, NFC's business covers a wide spectrum of nonferrous metal project execution ranging from engineering, consultancy, equipment supply and installation, technical service, commissioning to personnel training. NFC has finished and been working on many key projects (some of which are governmental cooperation projects) as general contractor in the middle east, central Asia, central and south Africa and neighboring countries. As a company listed on the authoritative American professional publication Engineering News Record (ENR) as one of the top 225 international contractors and top 200 international design companies, NFC has established good reputation in international non-ferrous metal market.

Fields of interest: mining, non-ferrous metal smelting and processing, rare earth, energy, power industries

Add: NFC Building, 10 Anding Road, Beijing 100029, P.R. China

Contact Tel: 86-10-84427788                      86-10-84427799

Fax: 86-10-84427777

mail: nfc@nfc-china.com

Website: www.nfc.com.cn

# 天津七一二通信广播有限公司

天津七一二通信广播有限公司创建于 1936 年,是中国历史悠久的综合性电子企业。作为中国电子行业 100 强 ,七一二公司在铁路列车调度电台和中国 VHF 广播等方面全国领先。

公司是中国第一台电视机的诞生地 , 1958 年在国内首家推出 “北京”牌电视机。

现在七一二公司致力于民用和专用通信设备、媒体、导航、数字对讲机及其他领域的研发和生产。七一二公司是一个专用通信系统提供商 , 信息安全设备提供商和集研发、设计、生产、销售于一身的综合性电子企业。

公司研发的产品行销中国和海外 , 在二十一世纪 , 七一二公司正在努力建设一个更加发展的天津七一二通信广播有限公司 , 迎接高新技术的挑战 , 攀登新的制高点。

## **Tianjin 712 Communication & Broadcasting Co.,Ltd.**

Tianjin 712 Communication & Broadcasting Co.,Ltd. Established in 1936, is one of the earliest large-scale comprehensive electronic leading enterprises in China. As a top 100 electronics enterprise in China,712 is the Pioneer of the railway train deployment radio station of China and the Homeland of China VHF radio station. 712 is, also the birthplace of the first television of China and the brand initiator of ‘Beijing’ television in 1958.

Now 712 has set foot in the following fields, R&D and production for civil and special communication equipment, media, GPS, Digital Walkie Talkia and other areas. It is a special-purpose communication system provider, information security device provider and a comprehensive electronic solution provider, with integrated R&D, design, production and sales.

712 has abundant developing ability of high-tech products in China and other countries, 712 is willing to grow and achieve the new goal in the 21st century.

Add: No 141 North Road West District,TEDA,Tianjin, China

Postcode:300462

Tel:022-65388495

FAX:022-65388495

Website: [www.712.cn](http://www.712.cn)

# 石家庄八五零电子有限公司

石家庄八五零电子有限公司是河北省唯一一家生产军用、民用电连接器、开关的专业化生产企业，承接国防重点工程军工配套产品的批量生产任务和科研任务。产品应用于航天、航空、兵器、船舶、电子信息化等武器装备中，以及铁路、矿山、家用电器、通讯等民用市场。公司具备完整的科研开发、生产、检测能力和独立的生产体系，拥有武器装备科研生产许可证和军用电子元器件承研承制单位资格证书等多种资质，产品 FQ 型小圆型连接器系列、指示轮编码开关系列、薄膜键盘开关系列系公司独家生产，公司为神州系列载人飞船及“嫦娥”系列月球探测工程、长二捆火箭等多项重点工程和高新工程配套的军用电连接器，以其稳定优异的质量多次受到总装备部、航天部、信息产业部、石家庄市政府等上级单位的嘉奖表彰。并被多家客户授予“优秀配套单位”称号。

## **Shi Jiazhuang Eight -Five -Zero Electronic Co. Ltd.**

Shi Jiazhuang Eight-Five-Zero Electronic Co. Ltd. is the only enterprise specialized in manufacturing the military and civil connector、switches in Heibei province. It undertakes batch production and science research assignment of the national defense key project, its products are widely applied in weapons equipment of aviation、spaceflight、shipping 、electronic information and so on, also in civil market of railway transportation, mining, home appliance and communication, etc.

The company has complete research and development, production and inspection capability and independent production system. It possesses the qualifications of many, such as weapons research and production licences, military electronic components'qualification certificate of the research unit and so on. It's the only producer of type FQ small circular connectors series、indicating wheel code switch series, membrane keyboard switch series.

The company has provided military electronic connectors which are applied in Btg series of manned spacecraft, the project of 'Chang'e' series to the moon exploration, M-2E rocket and many other numbers of key projects. To the stability of the excellent quality, the company has won many commendation recognition by the general armaments department, Department of Aerospace, Ministry of Information Industry and the government of Shi Jiazhuang city. It has also been awarded the title "Good Auxiliary unit" by a number of clients.

Add: No.38Donggang Road, Shi Jiazhuang City,Hebei,China

Tel: +86-311-86573003

Fax: +86-311-85881042

Website: <http://sjz850.pt37.com/>

Email: [cjgsjz@sina.com](mailto:cjgsjz@sina.com)

Contact: Duan Zhixiu

# 南车青岛四方机车车辆股份有限公司

南车四方车辆有限公司是中国南车股份有限公司的全资子公司，是国家认定的高新技术企业，位于中国重要的经济中心城市和沿海开放城市青岛，毗邻青岛港、青岛流亭机场和多条高速公路，水陆空交通十分便捷。公司注册地为青岛市城阳区宏平路9号。

公司前身为四方机车车辆厂，始建于1900年。自成立以来，公司始终致力于铁路机车车辆产品的研发、制造和服务，为中国铁路机车车辆产品的技术进步做出了重要贡献。公司现主要从事铁路高档客车、高速动车组的制造与修理（合资企业），各类机客车及城市地铁、轻轨等交通设备修理、加装、改造，公铁两用车及各类铁路用特种车辆制造，铁路机客车配件制造、机车车辆技术服务、金属热加工及进出口等业务。拥有铁路高档客车新造、铁路高档客车修理、铁路机车车辆零部件及能源设备配套、铸锻、物流五大产业板块及生产基地。

## CSR Sifang Co., Ltd.

CSR Sifang Co., Ltd., a wholly-owned subsidiary of China South Locomotive and Rolling Stock Industry (Group) Corporation (abbreviated as CSR), is a nationally accredited high and new technical company. It is located in Qingdao — an important economic center and opened coastal city in China, where the ocean, land and air transportation is quite convenient because company is adjacent to Qingdao port, Qingdao Liuting Airport and several highways. The registered address of the company is No.9 Hongping Road, Chengyang District, Qingdao.

The company was the former Sifang Locomotive and Rolling Stock Works, founded in 1900. Since the establishment of the company, it has been devoting to researching, development, manufacturing and serving of railway locomotive and rolling stock products, and has made significant contributions to the technology advancement of the Chinese railway locomotive and rolling stock industry.

At present, the company is mainly engaged in the following industries: Manufacturing and refurbishing of railway high-grade passenger coaches and high-speed EMUs; Refurbishing, assembling and rebuilding of rail transit equipment; Manufacturing of road-rail vehicles and different types of special railway cars; Manufacturing of accessories for railway locomotives, and passenger coaches; Technical service for locomotive and rolling stock; Metal hot-working, export and import and other business.

Add: No.9 Hongping Road, Chengyang District, Qingdao, Shandong, China

Post code: 266111

Tel: +86-0532-87808596 Fax: +86-0532-68017212

E-mail: gsb@csrsf.com.cn Web: <http://www.csrsf.com.cn>